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De jacht is prachtig! Laten we daar mee beginnen, je ziet van alles en een weidelijk jager kan zonder 

een geweer al enorm genieten van de natuur.  

Uiteraard oogsten we ook graag uit de natuur, we zijn immers zuinig op het wild wat in het veld is 

maar een heerlijk stuk scharrelvlees is dan ook echt een lust om te eten. Dat men nu een verbod op 

jachtsoorten wil gaan toepassen is bijzonder aangezien de jager nauwelijks betrokken is bij dit proces 

terwijl hij/zij veel of misschien wel de meeste kennis in pacht heeft. Ja een jager wordt je niet 

zomaar, hieraan zijn strenge eisen verbonden.  

Voor men conclusies gaat trekken lijkt het mij goed dat men gaat onderzoeken hoe een goed 

landelijk telsysteem tot stand kan worden gebracht zodat men allemaal met dezelfde cijfers gaat 

werken en er niet meerdere interpretaties losgelaten kunnen worden op diverse soorten cijfers. Juist 

transparantie is de factor die een goed beeld geeft van de soorten in Nederland.  

Daarnaast valt het op dat zodra het “minder” gaat met een soort men een verbod wil opleggen, 

bijzonder hoe dit één richting uitwerkt want er zijn immers genoeg soorten die goed groeien qua 

populatie maar waar geen jacht op toegestaan is. Er zijn hierin vele voorbeelden te benoemen, 

mocht u die willen dan hoor ik het graag.  

Zoals gezegd doet de jager graag zijn best om zijn jachtveld zo rijk mogelijk te hebben met wild. Juist 

niet voor het schieten maar een gezonde wildstand is immers wat iedereen graag zou willen. Een 

jager die zijn eigen jachtveld “leeg” zou schieten is niet een jager te noemen en die zal je ook niet 

veel aantreffen.  

Wij als jagers investeren veel vrije tijd aan deze vrijwillige baan. Hobby kan ik het niet meer noemen 

met al die administratie die er voor nodig is. Dat jagers dit doen getuigd van de bereidheid die een 

jager heeft om de jacht en beheer mogelijk te maken. Als de minister zaken wil gaan aanpassen in de 

jachtwereld betrek dan de jager, diegene die veldkennis heeft en die veel investeren aan prachtig 

jachtveld. Dat we hiervoor bepaalde zaken met elkaar anders neer moeten zetten is geen probleem, 

zolang we dit maar samen doen en ervoor zorgen dat er een transparant beleid komt. Dus ook als het 

gaat om extra soorten te mogen bejagen/beheren.  

Ik denk graag mee in een oplossing, in ons veld namen de hazen af maar door ons aan te passen 

merken we juist dat de stand de laatste 2 jaar weer sterk toeneemt. Prachtig om te zien dat je als 

jager hier in invloed op hebt en dit ook zeker moet hebben. Ook zijn er genoeg mogelijkheden om de 

wij van tellen aan te passen. Zo kun je bijvoorbeeld een dag en nachttelling (warmtebeeld) 

organiseren. 

De jager is flexibel om mee te denken, maak hier gebruik van en zorg ervoor dat we samen onze 

handen ineen slaan om de Nederlandse natuur te behouden waarin jacht ook een belangrijke factor 

is. 
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